
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XI/2015 

z XI-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 22 września 

2015 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 16:05. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 12 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego     - Józef Blank 

-  Z-ca Burmistrza                                            - Krzysztof Widźgowski 

-  Zastępca Skarbnika Miasta                          - Wioletta Chętnicka 

-  Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia 

    Komunalnego                                              -  Damian Artuszewski 

- Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

- Radny Powiatu                                              - Bogumił Kurowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego                    -  Iwona Laskowska, Dorota. Osińska, Dariusz  

                                                                             Sobaszkiewicz  

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z X-tej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej  

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2015-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  

    2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto  

    Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania „ Przebudowa drogi  
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      gminnej Bratian – Marzęcice - Etap I wraz ze ścieżką pieszo rowerową”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

      Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na dofinansowanie zadań związanych z  

       realizacją Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach  

       regionalnej pomocy inwestycyjnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek  

      oświatowych publicznych oraz niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy Miejskiej  

      Nowe Miasto Lubawskie przez inny niż jednostka samorządu terytorialnego organ oraz  

      trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej  

      dotacji. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Miejskiej Rady Seniorów w  

      Nowym Mieście Lubawskim. 

14. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

15. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski dokonał otwarcia XI-tej sesji Rady 

Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 12 radnych, a 

więc obrady są prawomocne.                                       

Ad. pkt 2 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –  W. Kłosowski na sekretarza obrad zaproponował 

radną – Mirosławę Czernysz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska 

jednomyślnie (12 „za”) wybrała radną – Mirosławę Czernysz na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Burmistrz –J. Blank wręczył Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji – Mirosławowi 

Mozarczykowi akt powołania do Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie.  

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XI- tej sesji Rady 

Miejskiej.                                                    
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Ad. pkt 4 

Protokół z X-tej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny K. Zgliczyński nie zgłosił uwag do protokołu.   

Protokół z X-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie (12 

„za”).                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –J. Blank przedstawił informację z działalności 

międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Informacje zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej- W. Kłosowski odczytał interpelację radnego Tomasza 

Zawackiego z dnia 16.09.2015 r. skierowaną do Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Interpelację, zgodnie ze statutem miasta, przekazał Burmistrzowi Nowego Miasta 

Lubawskiego. 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radny- K. Hoppe  wniósł ustnie zapytanie w sprawie umieszczenia lustra na skrzyżowaniu 

ulic Działyńskich z Kościelną ze względu na to, iż występuje tam dużo wymuszeń 

pierwszeństwa przejazdu. Kierowcy mający zamiar zaparkować na placu nazywanym 

parafialnym wymuszają pierwszeństwo przejazdu na kierowcach  wyjeżdżających z ul. 

Kościelnej. Stoi tam budynek, który zasłania widoczność. Pierszeństwo mają osoby jadące 

z ul. Kościelnej, a są takie sytuacje, że jedni drugich nie widzą. Po zainstalowaniu lustra 

skręcający w lewo z ul. Kościelnej widzieliby ruch na ul. Działyńskich i odwrotnie. 

Ad. pkt 7 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie na lata 2015-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie (12 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/69/2015 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 
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Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

2015 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie (12 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/70/2015 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto  

Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania „ Przebudowa drogi  

gminnej Bratian – Marzęcice - Etap I wraz ze ścieżką pieszo rowerową”. 

Rada Miejska jednomyślnie (12 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/71/2015 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na dofinansowanie zadań związanych z  

 realizacją Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur. 

Rada Miejska jednomyślnie (12 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/72/2015 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach  regionalnej 

pomocy inwestycyjnej. 

Rada Miejska jednomyślnie (12 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 



5 

 

Uchwała Nr XI/73/2015 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek  

oświatowych publicznych oraz niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy Miejskiej  

Nowe Miasto Lubawskie przez inny niż jednostka samorządu terytorialnego organ oraz  

trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji. 

 

Rada Miejska jednomyślnie (12 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/74/ 2015 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – W. Kłosowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania składu osobowego Miejskiej Rady Seniorów w Nowym Mieście Lubawskim. 

Radna- L. Karczyńska 

Czuję się wyróżniona, że zaproponowano mnie udział w Miejskiej Radzie Seniorów, ale po 

podaniu składu osobowego jestem przerażona tym czy podołam. Jeżeli nie podołam, to proszę 

mnie dać ulgę przez kilka miesięcy, zwracam się z tym do Pni Doroty Osińskiej. 

Z kolei poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

Rada Miejska przy 11 głosach „za” i 1 wstrzymującym podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XI/75/ 2015 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 14 

Odpowiedzi na zapytanie radnego K. Hoppe udzielił  Burmistrz  Nowego Miasta 

Lubawskiego – J. Blank: 

- sprawa będzie konsultowana  z policją i strażą miejską w zakresie, która ulica jest częściej  

uczęszczana. Występują tam  dwie kwestie: czy przedłużenie ul. Działyńskich od strony 

policji  w stronę Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej jest powodem 

wymuszeń czy częściej wymuszają ci, którzy wyjeżdżają z parkingu  od strony MPGK i jadą 

ul. Działyńskich. Uprzywilejowana jest ul. Kościelna w stronę ul. Działyńskich. 

Musiałyby być dwa lustra. W rozmowie z Kierownikiem Referatu Inwestycji i Mienia 

Komunalnego –Damianem Artuszewskim pojawiło się drugie rozwiązanie. Być może 

uzasadnionym byłoby wyznaczyć  ul. Kościelną jako ulicę podporządkowaną. Kierowcy 

musieliby się zatrzymywać wyjeżdżając z niej i spojrzeć w lewo i prawo. Ale to wymaga 

konsultacji, rozmów i nie chcę zajmować jeszcze w tej sprawie stanowiska.   
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.  

- na interpelację radnemu Panu Tomaszowi Zawackiemu udzielę odpowiedzi na piśmie. 

Niemniej skieruję ją do Przewodniczącego Zarządu Powiatu Nowomiejskiego, gdyż 

przedmiot złożonej interpelacji należy do kompetencji i zakresu działania powiatu. 

Ponadto zwrócę się do Przewodniczącego Rady Miejskiej z prośbą o zaproszenie Starosty 

Nowomiejskiego na kolejną sesję Rady Miejskiej w trosce o bezpieczeństwo zdrowotne 

mieszkańców. Zaproponowałem spotkanie, które odbyło się  w Starostwie Powiatowym z 

udziałem wójtów, dyrektora Szpitala Powiatowego i starosty. Od miesiąca czerwca 2012 r. ,tj. 

od kiedy obowiązuje rozporządzenie Ministra Zdrowia określające standardy szpitali, 

poprzednia Rada Powiatu w tej kwestii nic nie zrobiła. Po tym spotkaniu działania są 

podejmowane i będą kontynuowane. Nic nie zaszkodzi, że zaprosimy na sesję samorząd 

powiatowy i dyrektora szpitala, aby dopingować do działania dla bezpieczeństwa 

zdrowotnego mieszkańców.  

Ad. pkt 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – 

W. Kłosowski zamknął obrady XI-tej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej                 

 Mirosława Czernysz                                                                                                                             

                                                                                                      Wojciech Kłosowski                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

  

 

 

 

 


